

Package Leaflet: Information for the User
Lupinus, Vateria, Mentha 10 Suppositories



What is in this leaflet

1. What Lupinus, Vateria, Mentha supp is and what it is used for
2. What you need to know before you use Lupinus, Vateria, Mentha supp
3. How to use Lupinus, Vateria, Mentha supp
4. Possible side effects
5. How to store Lupinus, Vateria, Mentha supp

1. What Lupinus, Vateria, Mentha supp is and what it is used for

Lupinus Albus (Mediterranean white lupin). The essential oil extract from Lupin (Alpha-Lupaline) has been shown to be 10,000 more potent than vitamin E, 5000 times more potent than vitamin C. This is used to support the activity of skin repair enzyme to aid in skin healing and recovery.

Vateria Indica (White Dammar) - a bitter resin from the piney tree which is traditionally used in ayurvedic prescriptions in India for centuries to heal hemorrhoids. It helps exert anti-inflammatory action and hasten up healing.

Mentha Piperita (peppermint) is a herb with downy leaves and small purple or white flowers that yields a pungent oil used as a flavoring. It is used for hemorrhoids pain relief and to reduce itching.

Lupinus, Vateria, Mentha suppositories have an effective anti-inflammatory, astringent and antiseptic medical properties to accelerate the anal skin healing process. It also helps to restore dilated and inflamed veins to the normal condition. It improves blood flow to the rectal area and for repair of damaged tissues. It contains emollient properties that keep bowel movement moist and stimulate rapid granulation and formation of new tissues.

2. What you need to know before you use Lupinus, Vateria, Mentha supp

- Do not use this suppository if you have allergies to active and non-active ingredients.
- For best effect, avoid spicy food & increase water & fruit intake.



Warnings and precautions

- Call your doctor at once if you have any bleeding from your rectum or feeling short of breath.
- If symptoms do not improve within 7 days, if bleeding/worsening pain occurs, or if you think you may have a serious medical problem, consult your doctor promptly.
- Lupines, Vateria, Mentha supp may be harmful if swallowed.



Other medicines and Lupinus, Vateria, Mentha supp

No data available.



Pregnancy and breastfeeding

If you are pregnant or breastfeeding, think you may be pregnant or are planning to have a baby, ask your doctor for advice before using this medicine.

Driving and using machines

This medicine is unlikely to affect your ability to drive or use machinery.



3. How to use Lupinus, Vateria, Mentha supp

Put inside freezer when want to use remove wrapper. Insert one suppository into anus, once in the morning, once in the evening.

- Carefully push the suppository, tapered end first, about 1 inch into your bottom. Close your legs and sit or lie still for about 15 minutes to let it dissolve.



4. Possible side effects

Like all medicines, Lupinus, Vateria, Mentha supp can cause side effects, although not everyone gets them.

The possible side effects of this suppository are

- Upset stomach.
- Stomach cramps.
- Gas.
- Diarrhea.
- Burning.
- Rectal irritation.



5. How to store Lupinus, Vateria, Mentha supp

Keep this medicine out of the sight and reach of children.

- Store below 25°C

Contact with Saudi Food Drugs Authority

Call center 19999

Phone 0118806000-0112038222

Free phone 8002490000

Email: webmaster@sfda.gov.sa

Postal address

Saudi Food & Drugs Authority

(3292) North Road – Al Nafal

Unit (1)

Riyadh 13312 – 6288

Saudi Arabia

النشرة الدوائية، معلومات للمريض لوبينوس، فاتريا، نعناع 10 تحاميل

ماذا في هذه النشرة؟



1. ما هي تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع وما هي دواعي استخدامه
2. ما تحتاج إلى معرفته قبل استخدام تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع
3. كيفية استخدام تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع
4. الآثار الجانبية المحتملة
5. كيفية تخزين تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع

1. ما هي تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع وما هي دواعي استخدامه

لوبينوس: مستخلص من الزيت العطري من الترمس (Alpha-Lupaline) أقوى بـ 10000 مرة من فيتامين E، وهو أقوى 5000 مرة من فيتامين سي. وهذا يستخدم لدعم نشاط إنزيم إصلاح الجلد للمساعدة في التئام الجلد والتعافي.

Vateria Indica مادة صمغية مريرة من شجرة الصنوبر التي تُستخدم تقليدياً في وصفات الأيورفيدا في الهند لعدة قرون لعلاج البواسير. يساعد في ممارسة عمل مضاد للالتهابات ويسرع الشفاء.

النعناع الفلفلي (النعناع) هو عشب ذو أوراق ناعمة وأزهار أرجوانية أو بيضاء صغيرة تنتج زيتاً لاذعاً يستخدم كمنكهة. يتم استخدامه لتسكين الأم البواسير وتقليل الحكة.

تحتوي تحاميل الترمس وفاتريا والنعناع على خصائص طبية فعالة مضادة للالتهابات وقابضة ومطهر لتسريع عملية التئام الجلد الشرجي. كما أنه يساعد على إعادة الأوردة المتوسعة والملتهبة إلى حالتها الطبيعية. يحسن تدفق الدم إلى منطقة المستقيم وإصلاح الأنسجة التالفة. يحتوي على خصائص مطرية تحافظ على حركة الأمعاء رطبة وتحفز التحبيب السريع وتشكيل أنسجة جديدة.

2. ما تحتاج إلى معرفته قبل استخدام تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع



- لا تستخدم هذه التحاميل إذا كان لديك حساسية على المكونات النشطة وغير النشطة.
- للحصول على أفضل النتائج، تجنب الأطعمة الغنية بالتوابل وزيادة تناول الماء والفواكه.

المحاذير والإحتياطات



- اتصل بطبيبك على الفور إذا كان لديك أي نزيف من المستقيم أو الشعور بضيق في التنفس.
- إذا لم تتحسن الأعراض في غضون 7 أيام، أو إذا حدث نزيف / تفاقم الألم، أو إذا كنت تعتقد أنك قد تكون لديك مشكلة طبية خطيرة، فاستشر طبيبك على الفور.
- الترمس، فاتريا، النعناع قد تكون ضارة إذا ابتلعت.

الأدوية الأخرى وتحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع

لا تتوافر بيانات.



الحمل والرضاعة

إذا كنت حامل أو مرضعة، تعتقد أنك حامل أو تخططين لإنجاب طفل، اسألي طبيبك للحصول على المشورة قبل استخدام هذا الدواء.



القيادة واستخدام الآلات

من غير المحتمل أن يؤثر هذا الدواء على قدرتك على القيادة أو استخدام الآلات.

3. كيفية استخدام تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع



- ضعه داخل الفريزر عندما تريد إزالة الغلاف. أدخل تحميلة واحدة في فتحة الشرج مرة في الصباح ومرة في المساء.
- ادفع التحميلة بحرص، الطرف المستدق أولاً، حوالي 1 بوصة في المؤخرة. أغلق ساقيك واجلس أو استلق بثبات لمدة 15 دقيقة حتى يذوب.

4. الآثار الجانبية المحتملة



مثل جميع الأدوية، يمكن أن تسبب تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع آثارًا جانبية، على الرغم من عدم حدوثها لدى الجميع.

الآثار الجانبية المحتملة لهذا التحاميل هي:

- معدة مضطربة
- تقلصات المعدة
- غاز
- إسهال
- احتراق
- تهيج المستقيم

5. كيفية تخزين تحاميل لوبينوس، فاتريا، نعناع



- احفظ هذا الدواء بعيدًا عن أنظار ومتناول أيدي الأطفال.
- يجب التخزين بدرجة حرارة دون 25 درجة مئوية

للاتصال بالهيئة العامة للغذاء والدواء

19999

الرقم الموحد

0112038222-0118806000

هاتف رقم

8002490000

الهاتف المجاني

البريد الالكتروني webmaster@sfda.gov.sa

العنوان البريدي للهيئة العامة للغذاء والدواء

(3292) الطريق الدائري الشمالي - حي النفال

الوحدة رقم 1

الرياض 13312 - 6288

المملكة العربية السعودية